
 

IX ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 42 POSĖDYJE 

PRIIMTŲ SPRENDIMŲ SĄRAŠAS 
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Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 

metų darbo plano patvirtinimo. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 2023–2025 

metų strateginio veiklos plano patvirtinimo. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 2023 metų 

biudžeto patvirtinimo. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 

m. balandžio 11 d. sprendimo Nr. T1-72 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės tarybos komitetų 

sudėčių patvirtinimo“ pakeitimo.  
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b. s. 
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b. s. 

 

T1-5 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 

m. balandžio 11 d. sprendimo Nr. T1-73 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės tarybos 

Kontrolės komiteto sudėties patvirtinimo, 

komiteto pirmininko ir komiteto pirmininko 

pavaduotojo paskyrimo“ pakeitimo.  

  

22 - - - - b. s. 

 

 

 

 

 

 

T1-6 

 

 

 

T1-7 

Dėl pritarimo įamžinti Plungės garbės 

piliečio, mecenato Bronislovo Lubio 

atminimą. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 

m. rugsėjo 26 d. sprendimo Nr. T1-210 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės Sporto tarybos 

patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo 

pakeitimo.  
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b. s. 

T1-8 

 

 

 

 

 

T1-9 

Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 

m. liepos 29 d. sprendimo Nr. T1-201 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės Jaunimo reikalų 

tarybos sudėties patvirtinimo“ ir jį keitusių 

sprendimų pakeitimo. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 

m. spalio 31 d. sprendimo Nr. T1-243 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės Kultūros ir meno 

tarybos patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo. 
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b. s. 

 

 

 

 

 

b. s. 



2 

 

  

 

T1-10 Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės 

visuomenės sveikatos biuro dalyvavimui 

konkurse pareiškėjo teisėmis teikiant paraišką 

pagal Valstybinio visuomenės sveikatos 

stiprinimo fondo kvietimo teikti paraiškas 

prevencinių projektų priemonę ,,4.1.1. 

Metimo rūkyti skatinimo iniciatyvos darbo 

vietose“ ir lėšų skyrimui. 

  

20 - - - - b. s. 

T1-11 Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės 

visuomenės sveikatos biuro dalyvavimui 

konkurse pareiškėjo teisėmis teikiant paraišką 

pagal Valstybinio visuomenės sveikatos 

stiprinimo fondo kvietimo teikti paraiškas 

prevencinių projektų priemonę ,,4.1.4. 

Iniciatyvos psichikos sveikatai stiprinti 

demencija ar Alzheimerio liga sergantiems 

žmonėms ir jų artimiesiems“ ir lėšų skyrimui. 

21 - - - - b. s. 

 

T1-12 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 

m. gruodžio 22 d. sprendimo Nr. T1-281 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2021–2030 metų 

strateginio plėtros plano patvirtinimo“ ir jį 

keitusių sprendimų pakeitimo. 

 

 

21 

 

- 

 

- 

 

- 

 

- 

 

b. s. 

T1-13 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 

m. balandžio 23 d. sprendimo Nr. T1-61 ,,Dėl 

Mokėjimo už socialines paslaugas Plungės 

rajono savivaldybėje tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo 

pakeitimo. 

21 - - - - b. s. 

T1-14 Dėl maksimalių socialinės globos paslaugų 

Plungės rajono savivaldybės gyventojams 

finansavimo išlaidų dydžių patvirtinimo. 

 

21 - - - - b. s. 

T1-15 Dėl viešojoje įstaigoje Plungės rajono 

savivaldybės ligoninėje teikiamų socialinės 

globos paslaugų ir jų kainų nustatymo.  

 

21 - - - - b. s. 

T1-16 Dėl Plungės rajono savivaldybės 2023 metų 

Užimtumo didinimo programos patvirtinimo.  

 

21 - - - - b. s. 

T1-17 Dėl pritarimo įgyvendinti projektą „Plungės 

rajono savivaldybės elektromobilių įkrovimo 

prieigos įrengimas“ ir paraiškos teikimui 

finansavimui gauti bei lėšų skyrimui. 

 

20 - - - - b. s. 

T1-18 Dėl Plungės rajono savivaldybės 

Infrastruktūros plėtros rėmimo programos 

lėšų panaudojimo 2023 metų plano 

20 - - - - b. s. 
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patvirtinimo.  

 

T1-19 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 

m. spalio 29 d. sprendimo Nr. T1-248 „Dėl 

pritarimo sudaryti keleivių vežimo sutartį su 

UAB „Plungės autobusų parkas“ ir 

nemokamo keleivių vežimo vietinio (miesto ir 

priemiestinio) reguliaraus susisiekimo 

autobusų maršrutais“ pakeitimo.  

 

20 - - - - b. s. 

T1-20 Dėl Plungės rajono savivaldybės Aplinkos 

apsaugos rėmimo specialiosios programos 

2022 metų priemonių vykdymo ataskaitos 

patvirtinimo.  

 

20 - - - - b. s. 

T1-21 Dėl Plungės rajono savivaldybės Aplinkos 

apsaugos rėmimo specialiosios programos 

2023 metų priemonių plano (sąmatos) 

patvirtinimo.  

 

20 - - - - b. s. 

T1-22 Dėl valstybės nekilnojamojo turto (vietinės 

reikšmės kelių) perėmimo Plungės rajono 

savivaldybės nuosavybėn ir šio turto 

perdavimo Plungės rajono savivaldybės 

administracijai valdyti, naudoti ir disponuoti 

patikėjimo teise.  

 

20 - - - - b. s. 

T1-23 Dėl valstybės nekilnojamojo turto 

(hidrotechninių statinių) perėmimo Plungės 

rajono savivaldybės nuosavybėn ir šio turto 

perdavimo Plungės rajono savivaldybės 

administracijai valdyti, naudoti ir disponuoti 

patikėjimo teise.  

 

20 - - - - b. s. 

T1-24 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 

m. spalio 27 d. sprendimo Nr. T1-224 „Dėl 

leidimo perduoti Savivaldybės turtą valdyti 

patikėjimo ir panaudos teise“ pakeitimo.  

 

20 - - - - b. s. 

T1-25 Dėl patalpų perdavimo valdyti patikėjimo 

teise.  

 

18 - - - - b. s. 

T1-26 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 

m. gruodžio 27 d. sprendimo Nr. T1-345 „Dėl 

Viešame aukcione parduodamo Savivaldybės 

nekilnojamojo turto ir kitų nekilnojamųjų 

daiktų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

 

20 - - - - b. s. 

T1-27 Dėl finansinio prisidėjimo prie projekto 

„Administracinio pastato (Plungės dvaro 

sodybos skalbyklos KVR kodas 24774), 

esančio Dariaus ir Girėno g. 25, Plungėje, 

20 - - - - b. s. 
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restauravimo ir remonto tvarkybos darbų 

projektas“ įgyvendinimo. 

 

T1-28 Dėl leidimo įsigyti elektromobilį. 

 

20 - - - - b. s. 

T1-29 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 

m. gruodžio 27 d. Nr. T1-316 „Dėl Plungės 

rajono savivaldybės strateginio planavimo 

organizavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ 

pakeitimo. 

 

20 - - - - b. s. 

T1-30 Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės 

tarybos Kontrolės komiteto 2022 metų veiklos 

ataskaitai. 

18 - - - - b. s. 

        

_________________________  
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IX ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

42 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2023 m. sausio 26 d. Nr. T-1 

Plungė 

 

Posėdis įvyko 2023 m. sausio 26 d., 13:00–15:40 val. 

Posėdžio pirmininkas – Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

Posėdžio sekretorė – Jovita Šumskienė, Protokolo skyriaus vedėja. 

Posėdžio protokolą rašė Renata Vičienė, Protokolo skyriaus vyr. specialistė. 

Posėdyje dalyvavo 23 Savivaldybės tarybos nariai. 

Posėdyje nedalyvavo:  

Asta Beierle Eigirdienė, Savivaldybės mero pavaduotoja, 

Gediminas Norvaišas, dirbantis pagal individualią veiklą. 

 

Kviestų asmenų sąrašas pridedamas.  

Savivaldybės tarybos 42 posėdžio vaizdo įrašas publikuojamas Plungės rajono savivaldybės 

www.youtube.com kanalu.  

  

DARBOTVARKĖ: 

1. Savivaldybės tarybos 42 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

2. Lietuvos Respublikos vyriausiosios rinkimų komisijos teikimu, prisiekia nauja 

Savivaldybės tarybos narė Renata Gudienė. 

Priesaikos priėmimo procedūras vykdys Lietuvos Respublikos vyriausiosios rinkimų 

komisijos atstovas.  

3. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 metų darbo plano patvirtinimo. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

4. Informacija apie Telšių regiono integruotos teritorijų vystymo programos įgyvendinimą 

2022 m. Plungės miesto tikslinėje teritorijoje. 

Pranešėja Žaneta Vaitkuvienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja. 

5. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. balandžio 11 d. sprendimo Nr. T1-72 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos komitetų sudėčių patvirtinimo“ pakeitimo.  

6. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. balandžio 11 d. sprendimo Nr. T1-73 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto sudėties patvirtinimo, komiteto 

pirmininko ir komiteto pirmininko pavaduotojo paskyrimo“ pakeitimo.  

7. Dėl pritarimo įamžinti Plungės garbės piliečio, mecenato Bronislovo Lubio atminimą. 

8. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. rugsėjo 26 d. sprendimo Nr. T1-210 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės Sporto tarybos patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo pakeitimo.  

9. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. liepos 29 d. sprendimo Nr. T1-201 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės Jaunimo reikalų tarybos sudėties patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo. 

10. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. spalio 31 d. sprendimo Nr. T1-243 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės Kultūros ir meno tarybos patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo. 

Pranešėja Vida Bondauskienė, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkė. 

11. Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro dalyvavimui 

http://www.youtube.com/
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konkurse pareiškėjo teisėmis teikiant paraišką pagal Valstybinio visuomenės sveikatos stiprinimo 

fondo kvietimo teikti paraiškas prevencinių projektų priemonę ,,4.1.1. Metimo rūkyti skatinimo 

iniciatyvos darbo vietose“ ir lėšų skyrimui.  

12. Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro dalyvavimui 

konkurse pareiškėjo teisėmis teikiant paraišką pagal Valstybinio visuomenės sveikatos stiprinimo 

fondo kvietimo teikti paraiškas prevencinių projektų priemonę ,,4.1.4. Iniciatyvos psichikos 

sveikatai stiprinti demencija ar Alzheimerio liga sergantiems žmonėms ir jų artimiesiems“ ir lėšų 

skyrimui.  

13. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. gruodžio 22 d. sprendimo Nr. T1-281 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės 2021–2030 metų strateginio plėtros plano patvirtinimo“ ir jį 

keitusių sprendimų pakeitimo. 

14. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. balandžio 23 d. sprendimo Nr. T1-61 

,,Dėl Mokėjimo už socialines paslaugas Plungės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimo“ 

ir jį keitusio sprendimo pakeitimo.  

15. Dėl Maksimalių socialinės globos paslaugų Plungės rajono savivaldybės gyventojams 

finansavimo išlaidų dydžių patvirtinimo. 

16. Dėl viešojoje įstaigoje Plungės rajono savivaldybės ligoninėje teikiamų socialinės 

globos paslaugų ir jų kainų nustatymo.  

17. Dėl Plungės rajono savivaldybės 2023 metų Užimtumo didinimo programos 

patvirtinimo.  

Pranešėjas Raimondas Doviltis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas. 

18. Dėl pritarimo įgyvendinti projektą „Plungės rajono savivaldybės elektromobilių 

įkrovimo prieigos įrengimas“ ir paraiškos teikimui finansavimui gauti bei lėšų skyrimui. 

19. Dėl Plungės rajono savivaldybės infrastruktūros plėtros rėmimo programos lėšų 

panaudojimo 2023 metų plano patvirtinimo.  

20. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. spalio 29 d. sprendimo Nr. T1-248 

„Dėl pritarimo sudaryti keleivių vežimo sutartį su UAB „Plungės autobusų parkas“ ir nemokamo 

keleivių vežimo vietinio (miesto ir priemiestinio) reguliaraus susisiekimo autobusų maršrutais“ 

pakeitimo.  

21. Dėl Plungės rajono savivaldybės Aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos 

2022 metų priemonių vykdymo ataskaitos patvirtinimo.  

22. Dėl Plungės rajono savivaldybės Aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos 

2023 metų priemonių plano (sąmatos) patvirtinimo.  

23. Dėl valstybės nekilnojamojo turto (vietinės reikšmės kelių) perėmimo Plungės rajono 

savivaldybės nuosavybėn ir šio turto perdavimo Plungės rajono savivaldybės administracijai 

valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo teise.  

24. Dėl valstybės nekilnojamojo turto (hidrotechninių statinių) perėmimo Plungės rajono 

savivaldybės nuosavybėn ir šio turto perdavimo Plungės rajono savivaldybės administracijai 

valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo teise.  

25. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. spalio 27 d. sprendimo Nr. T1-224 

„Dėl leidimo perduoti Savivaldybės turtą valdyti patikėjimo ir panaudos teise“ pakeitimo.  

26. Dėl patalpų perdavimo valdyti patikėjimo teise.  

27. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 27 d. sprendimo Nr. T1-345 

„Dėl Viešame aukcione parduodamo Savivaldybės nekilnojamojo turto ir kitų nekilnojamųjų daiktų 

sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

Pranešėja Daina Martišienė, Ūkio, ekologijos ir kaimo reikalų komiteto pirmininkė. 

28. Dėl finansinio prisidėjimo prie projekto „Administracinio pastato (Plungės dvaro 

sodybos skalbyklos KVR kodas 24774), esančio Dariaus ir Girėno g. 25, Plungėje, restauravimo ir 

remonto tvarkybos darbų projektas“ įgyvendinimo. 

29. Dėl leidimo įsigyti elektromobilį. 

30. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 27 d. Nr. T1-316 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės strateginio planavimo organizavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ 
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pakeitimo. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas.  

31. Dėl Plungės rajono savivaldybės 2023–2025 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo. 

Pranešėja Jurgita Saldukienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėjo 

pavaduotoja. 

32. Dėl Plungės rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo. 

Pranešėjas Mindaugas Kaunas, Savivaldybės administracijos direktorius. 

33. Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto 2022 metų 

veiklos ataskaitai.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis, Kontrolės komiteto pirmininkas. 

34. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

 

1. SVARSTYTA. Savivaldybės tarybos 42 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pristatė posėdžio darbotvarkę.  

Adomas Zamulskis pasiūlė posėdžio pradžioje, po 4-ojo darbotvarkės klausimo, aptarti 31-

ąjį ir 32-ąjį darbotvarkės klausimus. Tarybos nariai šiam pasiūlymui neprieštaravo. 

NUSPRĘSTA. Posėdžiauti pagal pateiktą darbotvarkę, posėdžio pradžioje, po 4-ojo 

darbotvarkės klausimo, aptarti 31-ąjį ir 32-ąjį darbotvarkės klausimus. 

 

2. Lietuvos Respublikos vyriausiosios rinkimų komisijos teikimu, prisiekia nauja 

Savivaldybės tarybos narė Renata Gudienė. 

Jolita Baušytė, Lietuvos Respublikos vyriausiosios rinkimų komisijos (toliau – VRK) narė, 

informavo, jog VRK patenkinus Savivaldybės tarybos nario Gintaro Bagužio prašymą atsisakyti 

Savivaldybės tarybos nario mandato, šiandien turi prisiekti naujas tarybos narys.   

VRK atstovė pradėjo Renatos Gudienės priesaikos priėmimo procedūrą.  

Visų posėdžio dalyvių akivaizdoje prisiekusi Renata Gudienė tapo pilnateise Savivaldybės 

tarybos nare.  

 

3. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 metų darbo plano patvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras, supažindino su parengtu Savivaldybės 

tarybos 2023 metų darbo planu. Paminėta, kad jis parengtas atsižvelgiant į šių metų komitetų darbo 

planus.  

Audrius Klišonis informavo, kad siūloma anksčiau nei įprastai (vasario mėnesį) išklausyti 

Savivaldybės mero ir tarybos bei Savivaldybės administracijos direktoriaus ir Savivaldybės 

administracijos veiklos ataskaitas, o Sodros atstovų pranešimą perkelti į birželio mėnesį.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-1 pridedamas). 

 

Jonas Mockūnas pranešė, kad jis jungiasi prie Savivaldybės tarybos opozicijos. Rašytinis 

pranešimas perduotas Savivaldybės merui. 

 

4. SVARSTYTA. Informacija apie Telšių regiono integruotos teritorijų vystymo programos 

įgyvendinimą 2022 m. Plungės miesto tikslinėje teritorijoje. 

Pranešėja Žaneta Vaitkuvienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja, pristatė 

informaciją apie Telšių regiono integruotos teritorijų vystymo programos įgyvendinimą 2022 metais 

Plungės miesto tikslinėje teritorijoje (medžiaga pridedama). 

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija. 

 

34. SVARSTYTA. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

Audrius Klišonis paprašė netrukdyti į posėdį atvykusių žmonių ir leisti dabar pasisakyti 

Šateikių bendruomenės atstovams.  



8 

 

Šateikių bendruomenės pirmininkė Milda Ripkauskienė priminė, kad Šateikių ambulatorijos 

klausimas sprendžiamas jau metus laiko, tačiau iki šiol nepasiektas joks rezultatas, o realybė yra 

tokia, jog nuo š. m. vasario 1 d. Šateikių gyventojai lieka be sveikatos priežiūros paslaugų savo 

gyvenvietėje. Pristatyta informacija apie susiklosčiusią situaciją.  

Milda Ripkauskienė atkreipė dėmesį į tai, jog ne visi Šateikių gyventojai turi galimybę 

nuvykti į mieste esančią sveikatos priežiūros įstaigą, todėl paprašyta išsaugoti ambulatoriją arba 

nors medicinos punktą šioje gyvenvietėje.  

Audrius Klišonis informavo, jog, remiantis dokumentų valdymo sistemos duomenimis, 

praėjusiais metais UAB „Plungės sveikatos centras“ 3 kartus kreipėsi į Savivaldybės 

administracijos direktorių prašydama spręsti šį klausimą, tačiau atsakymų nesulaukta.  

Savivaldybės meras apgailestavo, kad susiklostė tokia situacija, tačiau siūlė ieškoti 

sprendimo problemai spręsti. Jis pasiūlė tarybai priimti tokį protokolinį nutarimą: įpareigoti 

Savivaldybės administraciją skelbti apklausą medicinos punkto paslaugoms Plungės rajono Šateikių 

gyvenvietėje teikti. Įmonei, sutikusiai teikti šias paslaugas, kompensuoti iki 200 Eur nuomos ir/ar 

komunalinių mokesčių išlaidų. Šią kompensaciją taikyti tol, kol Savivaldybės administracija suteiks 

šiai veiklai tinkamas patalpas. Audrius Klišonis sakė, kad kalbėjo su Adomu Zamulskiu apie 10 

metų termino nustatymą šiam įsipareigojimui. Dar klausta, ar dengti tik nuomos ar nuomos ir/ar 

komunalinių mokesčių išlaidas.   

Pasak Audriaus Klišonio, nuo kitų metų planuojama teikti gyventojams pavėžėjimo paslaugą 

(Savivaldybės biudžeto lėšomis) į ir iš pirminės sveikatos priežiūros įstaigų. Jo nuomone, tose 

gyvenvietėse, kuriose gyventojų skaičius nėra didelis, racionalu žmones pavežioti, tačiau ten, kur 

gyventojų koncentracija didesnė – išlaidos gali būti pakankamai nemažos. Siūlyta pritarti pateiktam 

protokoliniam nutarimui.  

Tado Šetkauskio žiniomis, nuo š. m. vasario 1 d. pirminės sveikatos priežiūros paslaugos 

nebebus teikiamos ir Žlibinuose. Klausta, ar tai yra žinoma Savivaldybės administracijai, kas yra 

atlikta, kad Žlibinų gyvenvietėje nenutrūktų šių paslaugų teikimas bei, dėl kokių priežasčių 

paslaugos nebebus teikiamos.   

Mindaugo Kauno teigimu, tai Savivaldybės administracijai yra žinoma, o dėl kokių 

priežasčių atsisakyta šias paslaugas teikti toliau – reikia klausti paslaugas teikusio pirminės 

sveikatos priežiūros centro atstovų. Užsiminta apie gautą informaciją, jog šioje gyvenvietėje dirbs 

mobili brigada ar darbuotojai, kurie dalinai teiks paslaugas.  

Tadas Šetkauskis pareiškė, kad atsakymą turi pateikti Savivaldybės administracija, o ne 

pirminės sveikatos priežiūros įstaiga. Jo nuomone, mobili brigada neužtikrina visavertės sveikatos 

priežiūros. Tarybos narys siūlė papildyti Audriaus Klišonio įvardytą protokolinį nutarimą, 

įpareigojant Savivaldybės administraciją ieškoti paslaugų teikėjo ir Žlibinuose.  

Aidas Kėsas domėjosi, ar po šio klausimo svarstymo Šateikių bendruomenei yra aišku, kas 

bus daroma toliau.  

Milda Ripkauskienė teigė supratusi, kad ambulatorijos Šateikiuose – nebebus. Ji pyko, jog 

metus laiko nieko nebuvo padaryta šiuo klausimu. 

Irena Valančienė klausė, kas gali garantuoti, kad nuo 2024 metų turinti pradėti dirbti mobili 

medicinos darbuotoja bus pasiteisinęs sveikatos priežiūros pokytis. Ji pyko, jog žinią apie 

ambulatorijos uždarymą žmonės sužinojo iš vietinės spaudos, kad nebuvo diskutuojama šiuo 

klausimu anksčiau. Atkreiptas dėmesys į atokiau gyvenančius senyvo amžiaus žmones, neturinčius 

artimųjų, galinčių jais pasirūpinti. Paprašyta užtikrinti medicininės priežiūros paslaugos teikimą 

Šateikiuose. 

Aidas Kėsas paprašė Savivaldybės administracijos direktoriaus perduoti aiškią žinią Šateikių 

gyventojams, kaip bus ateityje.  

Mindaugas Kaunas pasakė, kad Savivaldybės administracija vykdys tokį protokolinį 

nutarimą, kokį priims Savivaldybės taryba.  

Audrius Klišonis teigė, jog darbus privaloma vykdyti kuo greičiau.  

Raimondas Doviltis apgailestavo, jog praėjusios kadencijos metu buvo leista privatizuoti 

pastatą, kuriame įsikūrusi ambulatorija. Užsiminta, jog šis klausimas buvo aptartas praėjusią savaitę 
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vykusiame Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto posėdyje, siūlyta ieškoti sprendimų problemai 

spręsti. Klausta bendruomenės atstovų, kuris variantas jiems būtų priimtiniausias, laukta jų 

iniciatyvos.  

Adomo Zamulskio manymu, kuo anksčiau bus priimtas sprendimas, tuo greičiau 

Savivaldybės administracija imsis veiksmų. Jis siūlė pritarti Audriaus Klišonio pasiūlytam 

protokoliniam nutarimui dėl Šateikių, o dėl Žlibinų, pasak jo, dar reikėtų pasidomėti.  

Audrius Klišonis sakė, kad pats Savivaldybės administracijos direktorius informavo, jog nuo 

š. m. vasario 1 d. sveikatos priežiūros paslaugos Žlibinuose nebebus teikiamos.  

Mindaugas Kaunas atsakė, jog tokia informacija gauta tik el. paštu iš seniūno.  

Liudas Skierus teigė suprantąs Šateikių gyventojus. Jo nuomone, šių metų biudžetas – geras, 

galimybių yra, todėl galima nesunkiai rasti būdų užtikrinti paslaugos teikimą. Siūlyta Savivaldybės 

administracijai dar šią savaitę išsiaiškinti, kokios yra problemos, kaip spręsti paslaugos teikimo 

artimiausiu metu problemą ir ką padaryti, kad ta paslauga būtų teikiama normaliomis sąlygomis. 

Pasak tarybos nario, dėl Žlibinų situacijos, jeigu ji tokia ten yra, galėtų papildyti siūlytą protokolinį 

nutarimą, o jeigu nėra, greičiau imtis veiksmų problemai Šateikiuose spręsti.  

Marijus Kaktys sutiko, jog reikia padėti šateikiškiams, tačiau tuo pačiu atkreipė dėmesį į tai, 

jog tyliai buvo uždarytos ambulatorijos Gegrėnuose ir Gintališkėje. Jis pritarė protokoliniam 

nutarimui dėl Šateikių, o dėl Žlibinų, anot jo, klausimas nėra paruoštas, neaiškus, todėl reikalingos 

pagrįstos diskusijos.  

Liudas Skierus domėjosi, kas nutiko, jog nebeliko sveikatos priežiūros paslaugų 

Gegrėnuose.  

Audrius Klišonis atsakė, kad šios gyvenvietės gyventojams medicinos paslaugas teikia iš 

Alsėdžių ambulatorijos atvykstantis darbuotojas.  

Algirdas Pečiulis siūlė pasitarti dėl datos, kad prasitęstų dabar galiojanti sutartis ir 

nenutrūktų paslaugų teikimas.  

Audriaus Klišonio teigimu, šiokia tokia pertrauka vis tiek bus, nes reikia pritaikyti patalpas, 

gauti licenciją ir higienos pasą.  

Tadas Šetkauskis paprašė Savivaldybės administracijos pateikti oficialią informaciją dėl 

medicinos punkto veiklos Žlibinuose nuo š. m. vasario 1 d. 

Julius Nekrašas informavo, jog UAB „Plungės sveikatos centras“ interneto svetainėje ir 

seniūnijoje yra paskelbta oficiali informacija, kad nuo vasario 1 d. Žlibinuose medicinos paslaugas 

teiks bendrosios praktikos slaugytoja ir mobili slaugos komanda. Jo teigimu, paslaugų teikimas 

Žlibinuose tikrai nebus nutrauktas. 

Audrius Misiūnas prašė oficialiai įvardyti, ką pranešti Šateikių gyventojams.  

Savivaldybės meras sakė, kad Savivaldybės administracijai užduoti darbai nurodyti 

protokoliniame nutarime.  

Audriaus Klišonio pasiūlytam protokoliniam nutarimui su Adomo Zamulskio pasiūlymu dėl 

10 metų termino nustatymo, pritarta bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Įpareigoti Savivaldybės administraciją skelbti apklausą medicinos punkto 

paslaugoms Plungės rajono Šateikių gyvenvietėje teikti. Įmonei, sutikusiai teikti šias paslaugas, 

kompensuoti iki 200 Eur nuomos ir/ar komunalinių mokesčių išlaidų. Šią kompensaciją taikyti tol, 

kol Savivaldybės administracija suteiks šiai veiklai tinkamas patalpas, tačiau ne ilgiau kaip 10 metų. 

 

31. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės 2023–2025 metų strateginio veiklos plano 

patvirtinimas. 

Pranešėja Jurgita Saldukienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėjo 

pavaduotoja, pristatė Savivaldybės 2023–2025 metų strateginį veiklos planą (toliau – Planas). 

Pranešimo metu naudotasi iš anksto parengtomis skaidrėmis (medžiaga pridedama). 

Pranešėja paminėjo, kad, vadovaujantis Strateginio planavimo metodika, nuo šiol 

Savivaldybės biudžeto asignavimai turi atitikti Plano asignavimus.  

Jurgita Saldukienė informavo, jog Plane numatytiems 3 tikslams įgyvendinti suformuotos 8 

programos.  
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Pranešėja apžvelgė šias programas, joms numatytą finansavimą ir asignavimų šaltinius.   

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-2 pridedamas). 

 

32. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimas.  

Pranešėjas Mindaugas Kaunas, Savivaldybės administracijos direktorius, informavo, jog 

parengtu sprendimo projektu siūloma patvirtinti Savivaldybės 2023 metų biudžeto pajamas – 

54 105,041 tūkst. Eur; 2022 metais nepanaudotų biudžeto lėšų likutį – 3 636,700 tūkst. Eur; 

biudžetinių įstaigų pajamų už prekes, teikiamas paslaugas ir turto nuomą įmokas į Savivaldybės 

biudžetą – 1 800,700 tūkst. Eur; Savivaldybės 2023 metų skolintas lėšas – 2 181,100 tūkst. Eur; 

Savivaldybės 2023 metų biudžeto asignavimus – 58 466,441 tūkst. Eur ir 1 456,400 tūkst. Eur – 

paskoloms grąžinti.  

Pasak pranešėjo, taip pat siūloma patvirtinti Savivaldybės 2023 metų biudžeto asignavimų 

paskirstymą pagal 2023–2025 metų strateginio veiklos plano programas; nustatyti planuojamą 

metinę įsiskolinimų (mokėtinų sumų, išskyrus sumas paskoloms grąžinti) pokyčio sumą 2023 metų 

gruodžio 31 dienai – 0,0 Eur bei leisti Savivaldybės administracijos Finansų ir biudžeto skyriui 

Savivaldybės biudžeto sąskaitoje esančias laikinai laisvas biudžeto lėšas naudoti apmokėti už 

įvykdytus darbus, kurie bus finansuojami iš specialių tikslinių dotacijų lėšų, po mokėjimo paraiškų 

pateikimo, kol bus gautos tikslinės lėšos. 

Algirdas Pečiulis teiravosi apie vaikų dienos centrų (toliau – Centrai) finansavimą. Jo 

pastebėjimu, vieno vaiko išlaikymui metams skirtinguose Centruose skiriamas finansavimas 

svyruoja nuo 1 168 iki 1 680 Eur. Pasak tarybos nario, mažiausia suma teko tiems Centrams, 

kuriuose yra daugiausia vaikų ir kurie įsikūrę savose patalpose. Algirdo Pečiulio nuomone, tai yra 

neteisinga ir nepriimtina. Siūlyta peržiūrėti lėšų skirstymo metodiką, kad įstaigos neliktų 

nuskriaustos ir galėtų tinkamai vykdyti veiklą. Tarybos nario skaičiavimu, papildomai reikėtų 69 

tūkst. Eur, kad visiems vaikams, lankantiems Centrus, skirti vienodą metinę sumą.  

Mindaugas Kaunas teigė, jog kiekvienas Centras turi skirtingas patalpas bei vaikų ir juos 

prižiūrinčių darbuotojų etatų skaičių. Jis sakė negalintis pasakyti, kaip visiems Centrams galėtų 

paskaičiuoti vienodą sumą ir užtikrinti lygybę.  

Algirdas Pečiulis sakė kalbėjęs tik apie vienam vaikui skiriamą finansavimą, etatų klausimo 

– nepalietęs. Pažymėta, jog Savivaldybė turi galimybę prisidėti didesne pinigų suma prie vaikų 

išlaikymo. Klausta, kokiu principu tai formuojama.   

Jolanta Puidokienė atsakė, kad biudžetas planuojamas pagal ministro įsakyme išdėstytus 

reikalavimus. Pasak jos, vaikams su specialiaisiais poreikiais ar negalia skiriamas beveik dvigubai 

didesnis finansavimas, o metų pabaigoje Centrams parskirstomos sutaupytos lėšos. Informuota, jog 

praėjusiais metais daugiau lėšų gavo tie Centrai, kuriuos lankė ukrainiečių vaikai.  

Mindaugas Kaunas teigė, jog Savivaldybė, rengdama biudžeto projektą, prie Centrų 

išlaikymo prisideda tiek, kiek reikalaujama pagal galiojančią metodiką, o metų eigoje skiriami 

papildomi asignavimai.  

Algirdas Pečiulis klausė, ar teisinga, jog vienas Centras, įsikūręs Savivaldybės patalpose, 

gauna didesnį finansavimą už kitą Centrą, veikiantį savose patalpose.  

Jolanta Puidokienė sakė, kad reikėtų pasitikslinti informaciją, kuria disponuoja Algirdas 

Pečiulis. Pasak jos, daugiau lėšų skirta Centrams, kuriuos lanko vaikai su specialiaisiais poreikiais.  

Algirdas Pečiulis žadėjo pasidalinti turima informacija, tačiau sakė lauksiantis ir atgalinio 

ryšio.  

Jolanta Puidokienė informavo, kad artimiausiu metu planuojamas Centrų klausimų 

svarstymo komisijos posėdis, žadėta pasidalinti informacija apie paskirstytą finansavimą.  

Algirdo Pečiulio pastebėjimu, Centrai teikė informaciją Savivaldybei apie daug didesnį lėšų 

poreikį nei kad gavo.  

Mindaugas Kaunas atsakė, kad Centrai lėšų poreikį skaičiavo ne pagal metodiką, o 

Savivaldybė, planuodama lėšas, vadovavosi metodika.  
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Algirdas Pečiulis teiravosi, ką planuojama atlikti už 80 tūkst. Eur, numatytų Plungės „Ryto“ 

pagrindinės mokyklos valgyklos pertvarkymui ir perėmimui mokyklos reikmėms.  

Mindaugas Kaunas sakė, kad, vadovaujantis gerosios praktikos pavyzdžiais, planuojama 

pradėti tvarkyti mokyklų valgyklas, teikti kokybišką, ekologišką maistą mokiniams. Pasak jo, ši 

mokykla pasirinkta kaip pilotinė, kadangi joje jau yra galimybė tiekti maistą švediško stalo 

principu, tačiau pati valgykla priklauso maitinimo tiekėjui.  

Algirdas Pečiulis rekomendavo pakeisti anksčiau priimtą Savivaldybės tarybos sprendimą 

dėl maitinimo organizavimo. 

Algirdas Pečiulis, peržiūrėjęs Teritorijų planavimo programą, sakė pasigedęs Stalgėnų 

bendruomenės klausimo sprendimo. Siūlyta grįžti prie sporto salės neprivatizavimo klausimo.  

Algirdas Pečiulis, atsižvelgdamas į planuojamą vykdyti naujo darželio projekto rengimo 

pirkimą, siūlė tuo pačiu pirkimu suprojektuoti ir riedutininkams skirtą erdvę prie Plungės 

„Babrungo“ progimnazijos.  

Mindaugas Kaunas žadėjo atsižvelgti į pastabas. 

Adomas Zamulskis paprašė įstaigų, turinčių neaiškumų dėl planuojamo skirti finansavimo, 

kreiptis į Savivaldybės administraciją.  

Jonas Mockūnas informavo apie raštu teiktus pasiūlymus biudžetui.  

Mindaugas Kaunas pabrėžė, jog tarybos nario prašymas su pasiūlymais buvo gautas jau po 

komitetų posėdžių, o Savivaldybės tarybai yra pateiktas svarstyti toks biudžeto projektas, koks buvo 

aptartas komitetų posėdžiuose.  

Sportininkų bendruomenę atstovaujantis Gediminas Stonys klausė, ar jis teisingai suprato, 

jog Plungės sporto ir rekreacijos centrui (toliau – PSRC) numatoma skirti apie 600 tūkst. Eur 

dydžio finansavimą, o Plungės futbolui – virš 300 tūkst. Eur. Atkreiptas dėmesys į tai, jog PSRC 

kultivuojama 10 sporto šakų. 

Mindaugas Kaunas atsakė, kad PSRC finansavimas susideda iš dviejų eilučių.  

Daiva Mažeikienė informavo, kad PSRC numatoma skirti virš 600 tūkst. Eur, o baseino 

veikloms vykdyti – dar 250 tūkst. Eur.  

Gediminas Stonys teiravosi, kodėl vienai PSRC kultivuojamai sporto šakai numatomas apie 

60 tūkst. Eur dydžio finansavimas, o vien Plungės futbolui – virš 300 tūkst. Eur.   

Mindaugas Kaunas atsakė, kad, planuojant biudžetą, atsižvelgiama į ugdomų vaikų skaičių, 

o ne sporto šakas. Anot jo, skaičiuojant pinigų sumą vieno vaiko išlaikymui, jos taip ženkliai 

nesiskiria, o praėjusiais metais PSRC vieno vaiko išlaikymas buvo brangesnis nei Plungės futbole.  

Gediminui Stoniui pasiteiravus apie įstaigose ugdomų vaikų skaičių, Mindaugas Kaunas 

atsakė, kad PSRC užsiėmimus lanko apie 500 vaikų, Plungės futbole – apie 250-300 vaikų.  

Česlovas Kerpauskas teiravosi, ar Jono Mockūno pateikti pasiūlymai yra realūs, ar bus 

sulaukta atsakymo į pateiktą raštą. 

Mindaugas Kaunas pasikartojo, jog tarybos nario prašymas su pasiūlymais buvo gautas jau 

po komitetų posėdžių, o Savivaldybės tarybai yra pateiktas toks biudžeto projektas, koks buvo 

aptartas komitetų posėdžiuose. Pasak jo, jeigu nebus pritarta pateiktam sprendimo projektui, vyks 

alternatyvus balsavimas.  

Nesant bendro sutarimo dėl pateikto svarstyti sprendimo projekto priėmimo, vyko 

balsavimas. Jo rezultatai: už – 15, susilaikė – 8, prieš – 0. Sprendimas priimtas.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-3 pridedamas). 

 

5. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. balandžio 11 d. sprendimo 

Nr. T1-72 „Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos komitetų sudėčių patvirtinimo“ pakeitimas.  

Pranešėja Vida Bondauskienė, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkė, informavo, 

kad į Savivaldybės tarybos Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto sudėtį vietoje Gintaro 

Bagužio siūloma įtraukti naujai prisiekusią tarybos narę Renatą Gudienę. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-4 pridedamas). 
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6. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. balandžio 11 d. sprendimo 

Nr. T1-73 „Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto sudėties patvirtinimo, 

komiteto pirmininko ir komiteto pirmininko pavaduotojo paskyrimo“ pakeitimas.  

Pranešėja Vida Bondauskienė informavo, kad į Savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto 

sudėtį vietoje Gintaro Bagužio siūloma įtraukti naujai prisiekusią tarybos narę Renatą Gudienę. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-5 pridedamas). 
 

7. SVARSTYTA. Pritarimas įamžinti Plungės garbės piliečio, mecenato Bronislovo Lubio 

atminimą. 

Pranešėja Vida Bondauskienė pristatė parengto sprendimo projekto esmę.  

Posėdyje dalyvavęs Kazys Urnieža išsakė savo nepalankią nuomonę apie žmogų, kuriam 

planuojama pastatyti atminimo paminklą.  

Vida Bondauskienė, atsižvelgdama į tai, jog Komiteto posėdyje šiam sprendimo projektui 

buvo pritarta, siūlė pritarti ir tarybai.  

Jolantai Skurdauskienei paprašius, vyko balsavimas dėl sprendimo priėmimo. Jo rezultatai: 

už – 19, susilaikė – 1, prieš – 0. Sprendimas priimtas.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-6 pridedamas). 

 

8. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. rugsėjo 26 d. sprendimo Nr. 

T1-210 „Dėl Plungės rajono savivaldybės Sporto tarybos patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo 

pakeitimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė informavo, kad siūloma pakeisti Sporto tarybos sudėtį ir 

vietoje Gintaro Bagužio į ją deleguoti Rimą Dužinską. 

Tarybos nariai Rimo Dužinsko kandidatūrai neprieštaravo.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-7 pridedamas). 

 

9. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. liepos 29 d. sprendimo Nr. 

T1-201 „Dėl Plungės rajono savivaldybės Jaunimo reikalų tarybos sudėties patvirtinimo“ ir jį 

keitusių sprendimų pakeitimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė informavo, kad siūloma pakeisti Jaunimo reikalų tarybos 

sudėtį ir vietoje Gerdos Jankauskaitės įrašyti Moniką Šakinę. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-8 pridedamas). 

 

10. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. spalio 31 d. sprendimo Nr. 

T1-243 „Dėl Plungės rajono savivaldybės Kultūros ir meno tarybos patvirtinimo“ ir jį keitusių 

sprendimų pakeitimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė informavo, kad siūloma pakeisti Kultūros ir meno tarybos 

sudėtį ir vietoje Ingridos Uznevičiūtės įrašyti Vidą Saukalienę. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-9 pridedamas). 

 

11. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro 

dalyvavimui konkurse pareiškėjo teisėmis teikiant paraišką pagal Valstybinio visuomenės sveikatos 

stiprinimo fondo kvietimo teikti paraiškas prevencinių projektų priemonę ,,4.1.1. Metimo rūkyti 

skatinimo iniciatyvos darbo vietose“ ir lėšų skyrimas.  
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Pranešėjas Raimondas Doviltis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas, 

papasakojo apie planuojamą įgyvendinti projektą, įvardijo rūkymo žalą. 

Informuota, kad šiuo metu yra rengiama projekto paraiška, o ar pavyks gauti finansavimą 

jam įgyvendinti – paaiškės balandžio mėnesį.  

Marijus Kaktys paprašė, kad projekto veiklos neapsiribotų vien tik Plungės miestu, o 

pasiektų ir kaimo gyventojus.   

Raimondo Dovilčio nuomone, vienus žmonių įpročius (žalingus) turėtų keisti kiti įpročiai 

(susiję su aktyvia veikla, sveika gyvensena ir pan.).  

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-10 pridedamas). 

 

12. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro 

dalyvavimui konkurse pareiškėjo teisėmis teikiant paraišką pagal Valstybinio visuomenės sveikatos 

stiprinimo fondo kvietimo teikti paraiškas prevencinių projektų priemonę ,,4.1.4. Iniciatyvos 

psichikos sveikatai stiprinti demencija ar Alzheimerio liga sergantiems žmonėms ir jų artimiesiems“ 

ir lėšų skyrimas.  

Pranešėjas Raimondas Doviltis pristatė planuojamą įgyvendinti projektą. Atkreiptas 

dėmesys į didėjantį asmenų, sergančių demencija ar Alzheimerio liga, skaičių.  

Tadas Šetkauskis priminė, kad Komiteto posėdžio metu buvo išsakytos pastabos tam, jog šis 

projektas neturėtų būti įgyvendinamas vien tik globos įstaigose. Pasak jo, sprendimo projekto 

aiškinamajame rašte liko parašyta, kad projektas bus vykdomas globos įstaigose. Klausta, ar 

Komiteto metu išsakytos pastabos neliks užmarštyje.  

Oresta Gerulskienė informavo, kad projekto paraiška dar tebėra rengiama, o į Komiteto 

posėdžio metu išsakytas pastabas žadėta atsižvelgti, t. y. planuojama, jog projekto veiklos palies ne 

tik globos, bet ir savo namuose gyvenančius asmenis. Pažymėta, jog gauti finansavimą šiems dviem 

Raimondo Dovilčio pristatytiems projektams nebus lengva, nes vyks didelė atranka.  

Tadas Šetkauskis priminė, jog Komiteto metu išsakyta pastaba, jog projektas paliestų tik 

savuose namuose slaugomus asmenis.   

Tadas Šetkauskis paprašė Orestos Gerulskienės pateikti jam parengtą projekto paraišką. 

Oresta Gerulskienė pasakė, kad paraišką rengia Plungės rajono savivaldybės visuomenės 

sveikatos biuras. Žadėta pateikti parengtą paraišką. 

Algirdas Pečiulis priminė, jog šis klausimas buvo svarstytas Ekonomikos, finansų ir 

biudžeto komiteto posėdyje, kuriame diskutuota apie rodiklių pasiekiamumą. Atsižvelgiant į tai, 

Komiteto nariai leido projekto veiklas sieti tiek su globos įstaigose, tiek su savuose namuose 

gyvenančiais asmenimis.   

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

Raimondas Doviltis po balsavimo dar pasidalijo savo pastebėjimais.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-11 pridedamas). 

 

13. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. gruodžio 22 d. sprendimo 

Nr. T1-281 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2021–2030 metų strateginio plėtros plano 

patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimas. 

Pranešėjas Raimondas Doviltis pristatė parengto sprendimo projekto esmę. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-12 pridedamas). 

 

14. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. balandžio 23 d. sprendimo 

Nr. T1-61 ,,Dėl Mokėjimo už socialines paslaugas Plungės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo 

patvirtinimo“  ir jį keitusio sprendimo pakeitimas.  
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Pranešėjas Raimondas Doviltis pristatė parengtą sprendimo projektą, nurodydamas 

pagrindinius aspektus.  

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-13 pridedamas). 

 

15. SVARSTYTA. Maksimalių socialinės globos paslaugų Plungės rajono savivaldybės 

gyventojams finansavimo išlaidų dydžių patvirtinimas. 

Pranešėjas Raimondas Doviltis pristatė parengto sprendimo projekto esmę. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-14 pridedamas). 

 

16. SVARSTYTA. Viešojoje įstaigoje Plungės rajono savivaldybės ligoninėje teikiamų 

socialinės globos paslaugų ir jų kainų nustatymas. 

Pranešėjas Raimondas Doviltis pristatė parengtą sprendimo projektą. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-15 pridedamas). 

 

17. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės 2023 metų Užimtumo didinimo programos 

patvirtinimas.  

Pranešėjas Raimondas Doviltis informavo apie parengtą Savivaldybės 2023 metų Užimtumo 

didinimo programą. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-16 pridedamas). 

 

18. SVARSTYTA. Pritarimas įgyvendinti projektą „Plungės rajono savivaldybės 

elektromobilių įkrovimo prieigos įrengimas“ ir paraiškos teikimui finansavimui gauti bei lėšų 

skyrimas. 

Pranešėja Daina Martišienė, Ūkio, ekologijos ir kaimo reikalų komiteto pirmininkė, pristatė 

planuojamą įgyvendinti projektą.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-17 pridedamas). 

 

19. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės Infrastruktūros plėtros rėmimo programos 

lėšų panaudojimo 2023 metų plano patvirtinimas. 

Pranešėja Daina Martišienė sakė, kad siūloma 2022 metais surinktas lėšas iš neprioritetinės 

Savivaldybės infrastruktūros plėtros skirti prisidėjimui prie Savivaldybės gatvių apšvietimo 

kokybės gerinimo II etapo projekto įgyvendinimo.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-18 pridedamas). 

 

20. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. spalio 29 d. sprendimo Nr. 

T1-248 „Dėl pritarimo sudaryti keleivių vežimo sutartį su UAB „Plungės autobusų parkas“ ir 

nemokamo keleivių vežimo vietinio (miesto ir priemiestinio) reguliaraus susisiekimo autobusų 

maršrutais“ pakeitimas.  

Pranešėja Daina Martišienė supažindino su naujais, sumažintais susisiekimo autobusais 

įkainiais. 
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Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-19 pridedamas). 

 

21. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės Aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios 

programos 2022 metų priemonių vykdymo ataskaitos patvirtinimas. 

Pranešėja Daina Martišienė siūlė pritarti parengtai Savivaldybės Aplinkos apsaugos rėmimo 

specialiosios programos 2022 metų priemonių vykdymo ataskaitai. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-20 pridedamas). 

 

22. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės Aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios 

programos 2023 metų priemonių plano (sąmatos) patvirtinimas. 

Pranešėja Daina Martišienė siūlė pritarti parengtam Savivaldybės Aplinkos apsaugos 

rėmimo specialiosios programos 2023 metų priemonių planui (sąmatai). 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-21 pridedamas). 

 

23. SVARSTYTA. Valstybės nekilnojamojo turto (vietinės reikšmės kelių) perėmimas 

Plungės rajono savivaldybės nuosavybėn ir šio turto perdavimas Plungės rajono savivaldybės 

administracijai valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo teise. 

Pranešėja Daina Martišienė pristatė parengto sprendimo projekto esmę. 

Algirdas Pečiulis klausė, ar sprendimo projekte teisingai įrašyta sąvoka „perėmimas“. 

Klausta, iš ko perimami vietinės reikšmės keliai.  

Živilė Bieliauskienė paaiškino, jog praėjusių metų vasarą buvo priimtas naujas įstatymas, 

kad valstybės turtas, kuris kažkada buvo perduotas ir ilgai savivaldybių naudojamas, to įstatymo 

pagrindu galėtų būti įregistruojamas VĮ Registrų centre (toliau – Centras). Pasak jos, Centras 

anksčiau priimtus Savivaldybės tarybos sprendimus atmetė ir nepriėmė kaip pagrindo įregistruoti 

kadastrinių matavimų ir prašo tokios formuluotės pagal tą įstatymą.  

Živilės Bieliauskienės teigimu, sprendimo projektas parengtas taip, kad Centras galėtų 

įregistruoti kadastrinius matavimus.   

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-22 pridedamas). 

 

24. SVARSTYTA. Valstybės nekilnojamojo turto (hidrotechninių statinių) perėmimas 

Plungės rajono savivaldybės nuosavybėn ir šio turto perdavimas Plungės rajono savivaldybės 

administracijai valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo teise.  

Pranešėja Daina Martišienė pristatė parengtą sprendimo projektą. 

Tarybos nariai aiškinosi, apie kuriuos hidrotechninius statinius rašoma sprendimo projekte. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-23 pridedamas). 

 

25. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. spalio 27 d. sprendimo Nr. 

T1-224 „Dėl leidimo perduoti Savivaldybės turtą valdyti patikėjimo ir panaudos teise“ pakeitimas. 

Pranešėja Daina Martišienė pristatė parengtą sprendimo projektą. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-24 pridedamas). 

 

26. SVARSTYTA. Patalpų perdavimas valdyti patikėjimo teise. 
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Julius Nekrašas ir Vida Tamkevičienė nusišalino nuo klausimo svarstymo bei sprendimo 

priėmimo.  

Pranešėja Daina Martišienė pristatė parengto sprendimo projekto esmę.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-25 pridedamas). 

 

27. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 27 d. sprendimo 

Nr. T1-345 „Dėl Viešame aukcione parduodamo Savivaldybės nekilnojamojo turto ir kitų 

nekilnojamųjų daiktų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Daina Martišienė pristatė parengtą sprendimo projektą. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-26 pridedamas). 

 

28. SVARSTYTA. Finansinis prisidėjimas prie projekto „Administracinio pastato (Plungės 

dvaro sodybos skalbyklos KVR kodas 24774), esančio Dariaus ir Girėno g. 25, Plungėje, 

restauravimo ir remonto tvarkybos darbų projektas“ įgyvendinimo. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas, 

pristatė parengtą sprendimo projektą, nurodydamas jo esmę. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-27 pridedamas). 

 

29. SVARSTYTA. Leidimas įsigyti elektromobilį. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis pristatė parengtą sprendimo projektą. 

Česlovas Kerpauskas teiravosi, kam bus skirtas planuojamas įsigyti automobilis.  

Adomo Zamulskio teigimu, turimos transporto priemonės sensta, genda, o naujai įsigytas 

automobilis tikrai pasitarnaus Savivaldybės administracijos reikmėms.  

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-28 pridedamas).  

 

30. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 27 d. Nr. T1-316 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės strateginio planavimo organizavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ 

pakeitimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis pristatė parengtą sprendimo projektą. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-29 pridedamas). 

 

Po pristatytų klausimų, Adomas Zamulskis pasidalijo savo pamąstymais apie šiandien 

patvirtintą Savivaldybės biudžetą, padėkojo jį rengusiems darbuotojams.   

 

33. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės rajono savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto 2022 

metų veiklos ataskaitai.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis, Kontrolės komiteto pirmininkas, pristatė Kontrolės komiteto 

2022 metų veiklos ataskaitą.  

Pažymėta, jog Komitetas buvo teikęs rekomendaciją Savivaldybės administracijai ateityje 

laiku (teisės aktuose nustatytais terminais) reaguoti bei atsakingai tirti ir atsakyti į visų piliečių 

(nepaisant galimo išankstinio nusistatymo) pateiktus prašymus bei skundus ir dar siūlė 

Savivaldybės tarybai pavesti Savivaldybės Kontrolės ir audito tarnybai (toliau – SKAT) atlikti šių 
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prašymų ir skundų nagrinėjimą. Komiteto pirmininkas apgailestavo, jog šitas klausimas nebuvo į 

trauktas į SKAT darbo planą, bet, pasak jo, visada yra laikas pasitaisyti.   

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-30 pridedamas). 

 

34. SVARSTYTA. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

Vida Bondauskienė atkreipė Savivaldybės tarybos narių dėmesį į Savivaldybės tarybos 

Etikos komisijos (toliau – Komisija) veiklą. Pasak jos, paskutinis Komisijos posėdis vyko 2022 m. 

spalio mėnesį, todėl Komisija pažeidžia Komisijos veiklos nuostatų (toliau – Nuostatai) 8 punktą, 

kuriame rašoma, jog Komisija rengia posėdžius ne rečiau kaip kartą per mėnesį. Taip pat, pasak jos, 

Komisija pažeidžia Nuostatų 20 punktą ir 1 jo papunktį, kuris nurodo, jog Komisijos pirmininkas, o 

kai jo nėra – pirmininko pavaduotojas, šaukia Komisijos posėdžius. Tarybos narė pabrėžė, kad 

Komisija nevykdo veiklos, tuo pažeisdama Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatymą (toliau 

– Įstatymas), Savivaldybės tarybos veiklos reglamentą (toliau – Reglamentas) bei Nuostatus.  

Taip pat Vida Bondauskienė atkreipė dėmesį į tai, jog buvusio Komisijos pirmininko Tado 

Šetkauskio įgaliojimai nutrūko 2022 m. lapkričio 24 d., o kitas Savivaldybės tarybos posėdis vyko 

gruodžio 22 d., kuriame tikėtasi opozicijos rašto dėl naujo pirmininko paskyrimo, tačiau nieko 

nebuvo pranešta. Pažymėta, kad ir šios dienos posėdyje nėra pateiktas svarstyti sprendimo projektas 

dėl naujo Komisijos pirmininko paskyrimo, todėl tarybos narė pažymėjo, jog ir šiuo atveju nėra 

laikomasi Įstatymo nuostatų. Vida Bondauskienė paragino laikytis Įstatymo, Reglamento ir 

Nuostatų.  

Audrius Klišonis, atsižvelgdamas į šiandien oficialiai gautą Jono Mockūno raštą dėl jo 

jungimosi prie Savivaldybės tarybos mažumos, informavo apie parengtą kreipimąsi Savivaldybės 

tarybos valdančiosios daugumos lyderiams dėl Komisijos sudėtyje esančių tarybos narių santykio 

keitimo. Pasak jo, šiuo metu Komisijoje dirba 3 daugumos ir 1 mažumos atstovas, o, įgyvendinant 

proporcingo atstovavimo principą, šis santykis turėtų būti 2:2. Rašte prašoma lyderių inicijuoti 

daugumai atstovaujančių Komisijos narių sumažinimą iki 2, kad mažuma galėtų deleguoti naują 

narį ir Komisijos pirmininką. Raštai perduoti Vidai Bondauskienei, Marijui Kakčiui ir Adomui 

Zamulskiui.  

Vida Bondauskienė teigė, kad Komisija privalo dirbti ir organizuoti posėdžius nepaisant to, 

kad keisis Komisijos sudėtis. Ji pakvietė Komisijos pirmininką atlikti tas pareigas, kokias numato 

Nuostatai.  

Audrius Klišonis paprašė Savivaldybės tarybos daugumos iki kito Savivaldybės tarybos 

posėdžio pateikti atsakymą į pateiktą paklausimą dėl daugumai atstovaujančių Komisijos narių 

sumažinimo iki 2.  

 

Mindaugas Pocius teiravosi Audriaus Klišonio, kokių veiksmų planuojama imtis po to, kai 

Savivaldybės Centralizuoto vidaus audito skyrius, atlikęs Plungės sporto ir rekreacijos centro (toliau 

– PSRC) veiklos auditą, nustatė nemažai neatitikimų/pažeidimų. 

Audrius Klišonis informavo apie jau įvykusį auditorės ir PSRC vadovo susitikimą, kurio 

metu aptartas nustatytų pažeidimų ištaisymo grafikas. Pasak mero, auditorė teiks jam informaciją 

apie tai, kaip laikomasi nustatyto grafiko.  

Adomas Zamulskis teigė, jog po tokių auditų Savivaldybės taryba privalo padaryti tam 

tikras išvadas. Jo nuomone, tai, kas surašyta šioje vidaus audito ataskaitoje, užtraukia gėdą įstaigai 

bei jo vadovui. Tarybos narys pareiškė, kad jo netenkina tai, jog meras tik surengė susitikimą su 

įstaigos vadovu. Jis sakė lauksiantis sprendimų.   

 

Česlovas Kerpauskas klausė, kada plungiškiai galės pradėti naudotis baseinu. Taip pat 

teirautasi, kiek kainavo baseino statybos darbai ir kodėl baseinas yra pilnas vandens.    

Mindaugas Kaunas atsakė, kad praėjusį ketvirtadienį objekte lankėsi komisija, kuri po 

apžiūros pateikė savo pastabas, į kurias rangovas šiuo metu ruošia atsakymus. Viltasi, jog ši 
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procedūra ilgai neužtruks, o konkrečios baseino atidarymo datos Savivaldybės administracijos 

direktorius įvardyti negalėjo, nes komisija dar nebaigė savo darbo.   

Pasak Mindaugo Kauno, objekto pridavimo metu baseine privalo būti vandens, kad 

išbandyti sumontuotas sistemas, naudojamą chemiją vandeniui valyti ir pan. 

Savivaldybės administracijos direktorius informavo, kad baseino statybos darbų kaina 

padidėjo nuo 4,3 iki 5,663 mln. Eur.   

 

Marijus Kaktys, gavęs Audriaus Klišonio rašytinį paklausimą dėl daugumai atstovaujančių 

Savivaldybės tarybos Etikos komisijos narių sumažinimo iki 2, sakė negalintis savęs laikyti 

Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos lyderiu.  

Audrius Klišonis sakė raštą adresavęs visų trijų Savivaldybės tarybos daugumą sudarančių 

partijų lyderiams.  

Daina Martišienė sakė galinti pati savo noru pasitraukti iš šios Komisijos sudėties.  

 

Audrius Klišonis informavo apie gautą Savivaldybės tarybos nario Česlovo Kerpausko 

rašytinį kreipimąsi, kuriuo informuojama, jog jis pasitraukia iš Savivaldybės tarybos Antikorupcijos 

komisijos.  

Taip pat Audrius Klišonis informavo, jog buvo gautas 8-ių Savivaldybės tarybos mažumos 

atstovų pasirašytas raštas, kuriuo Savivaldybės tarybos narys Jonas Mockūnas deleguojamas į 

Savivaldybės tarybos Antikorupcijos komisijos pirmininko postą.  

Dar Audrius Klišonis įgarsino Savivaldybės tarybos nario Jono Mockūno raštu 

suformuluotus 3 Savivaldybės administracijai skirtus paklausimus dėl pėsčiųjų perėjos įrengimo 

prie Plungės Mykolo Oginskio meno mokyklos bei Kalniškių ir Žaltakalnio gatvių sankryžoje bei 

Savivaldybės administracijos direktoriui skirtą nuobaudą.   

Mindaugas Kaunas žadėjo į visus tris klausimus Savivaldybės tarybos nariui atsakyti raštu.  

 

Žaneta Vaitkuvienė papasakojo apie Lietuvos Respublikos ekonomikos ir inovacijų 

ministerijos paskelbtus 2 kvietimus teikti paraiškas. 

Pasak Žanetos Vaitkuvienės, šiandien vyko pasitarimas su Savivaldybės vadovais bei tam 

tikrų skyrių atstovais dėl galimų projektų. Taip pat užsiminta, kad šiandien buvo išsiųstas raštas 

Plungės pramonininkų sąjungai bei Plungės smulkiojo verslo asociacijai su paklausimu, ar yra 

potencialių investuotojų, kurie norėtų investuoti daugiau nei 1,5 mln. Eur ir sukurti 20 darbo vietų, 

nes galimos tik tokių projektų paraiškos, kurie turi potencialius investuotojus arba stambaus 

investuotojo juridinį statusą.   

Žanetos Vaitkuvienės teigimu, jeigu atsirastų keliamus reikalavimus atitinkantis 

investuotojas, būtų teikiama paraiška nesiderinant su komitetais, o jeigu investuotojo neatsirastų – 

paraiška teikiama nebūtų.  

 

 

Posėdžio pirmininkas                                                                                                  Audrius Klišonis 

 

Posėdžio sekretorė                                                                                                      Jovita Šumskienė 

 

Posėdžio protokolą rašiusi sekretorė                                                                              Renata Vičienė 
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IX ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 42 POSĖDYJE 

DALYVAVUSIŲ ASMENŲ SĄRAŠAS 

2023-01-26  

 

Agnė Barakauskaitė           - Šateikių bendruomenės narė, 

Alvidas Bakanauskas         - Žemaičių dailės muziejaus direktorius, 

Arvydas Liutika                  - Vietos ūkio skyriaus vedėjas,  

Daiva Mažeikienė              - Finansų ir biudžeto skyriaus vedėja, 

Dalia Venskienė - Protokolo skyriaus specialistė,  

Danutė Jarašiūnienė           - savivaldybės kontrolierė, 

Danutė Šatkuvienė             - Šateikių bendruomenės narė, 

Gediminas Stonys              - pilietis, atstovavęs sportininkus, 

Gintautas Rimeikis            - Švietimo ir sporto skyriaus vedėjas, 

Irena Valančienė                - Šateikių bendruomenės narė, 

Jolanta Puidokienė             - Socialinės paramos skyriaus vedėja, 

Jolita Baušytė                    - Lietuvos Respublikos vyriausiosios rinkimų komisijos narė, 

Jovita Šumskienė - Protokolo skyriaus vedėja,  

Jurgita Saldukienė              - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėjo pavaduotoja, 

Kazys Urnieža                   - pilietis, pasisakęs dėl paminklo B. Lubiui, 

Linas Rimeikis - Informacinių technologijų skyriaus kompiuterininkas,  

Margarita Tamošauskienė  - Finansų ir biudžeto skyriaus vedėjo pavaduotoja, 

Milda Ripkauskienė           - Šateikių bendruomenės pirmininkė, 

Mindaugas Kaunas             - Savivaldybės administracijos direktorius,  

Oresta Gerulskienė             - savivaldybės gydytoja, 

Renata Vičienė - Protokolo skyriaus vyr. specialistė, 

Tomas Jocys       - Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vedėjas, 

Vida Saukalienė                 - Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriaus vedėja, 

Vytautas Tumas - Juridinio ir personalo administravimo skyriaus vedėjas, 

Žaneta Vaitkuvienė - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja, 

Živilė Bieliauskienė           - Turto skyriaus vedėja. 

 

____________________________________ 

 

 

 


